
Referat Hedmark skytterkrets 16.9.2019 kl.18.30 Myklegard 

Tilstede: Svein Rusten, Esten Murbreck, Ida Frydenlund og Ida Sofie Vasaasen 

 

1. Mottatt 4 individuelle søknader (15000,- maks per pers) 

 - Vegard Sveen Nordhagen (20) Elverum RK, 7000,- i 2018. Innvilges 7000,- i år også.  

 - Jens Olsrud Østli (13) Stange, 4000,- i 2018. Innvilges 4000,- i år også.  

 - Mari Bårdseng Løvseth (19) Stange, 7000,- i 2018. Innvilges 7000,- i år også. 

 - Aurora Beate Myrset (16) Elverum RK, 4000,- i 2018. Innvilges 4000,- i år også. 

 

2. Mottatt 8 søknader fra klubber (45000,- maks per klubb) 

- Brumunddal PK, søkt om 45000,- til utbedring av kulefang. Utgifter på 200-300000,- 

totalt, innvilges 30000,- i støtte. 

- Kongsvinger SS søkt om 15000,- til norgesfeltbane; anlegg, betong, grus og voller. 

Klubben har vist initiativ og har planer om å bygge en skytehall. Har tatt en stor 

investering selv, kretsen innvilger 15000,-  

- Løiten SS søkt om 12500 + 7500,- til links hagle og kurs med Tore Brovold. Liten 

klubb, men med stor aktivitet. Vi innvilger 10000,-.  

- Elverum RK søkt om 23250,- dekke leiekostnader for klubbhus, jury, dommere og 

sekreteriat i forbindelse med NM. Mangler totalregnskap for NM, gikk klubben i 

pluss totalt sett? For å gjøre en best mulig vurdering hadde det vært kjekt med 

totalregnskapet for NM som viser eventuelt under/overskudd.  Innvilger til 10000,- i 

støtte. 

- Elverum RK søkt om 45000,- for å dekke reiseutgifter i forbindelse med NM 2020 for 

en ny RTT-satsing. Innstilles til å søke på nytt neste år. Vi stiller oss positive til 

tiltaket, men støtter ikke i år da utgiftene ikke vil komme før neste år og vi ønsker å 

se hvordan RTT satsingen vil utvikle seg.  

- Åsnes skytterlag søkt om penger, men er ikke søknadsberettiget, da det er en DFS 

klubb.  

- Eidskog SS søkt om 5000,- til Landstevnet for rekrutter 2019, styret innvilger 5000,- i 

støtte til dette.  

- Løiten SS - etablering av NM-arena. Tildelt NM i Skeet og OL-trap i uke 26 2020, i 

sammenheng med NM-uka som arrangeres i Hamar og Stange neste år. NRK positive 

til å vise lerdue, finaleskyting på onsdag/torsdag. 4 finaler totalt, to i hver øvelse. 

Befaringsmøte 2.10.19 med arrangør. Anlegget på Løten må oppgraderes noe i 

forbindelse med dette(oppgradering av tårn og bakgrunnsvoll på skeet-bane, 

planering av trapbane) . NSF innvilger 160000,- i støtte til arrangementet i 2020. 

Kretsen støtter med 25000,- inneværende år for å starte med oppgradering av tårn, 

bakgrunnsvoll og planering nå i høst.  

 

3. Hernes Regnskap - kontingentfakturering blir dyrt dersom vi ikke har oppdaterte e-

postadresser til alle, siden vi da må sende per post. Ida V. tar en ringerunde til klubber hvor 



vi er usikre på e-postadresser, tilbyr hjelp til oppdatering av SA. Kretskontingenter blir i år 

sendt kun elektronisk av Hernes Regnskap, tallgrunnlag kommer fra forbundet (Rønning). 

 

Neste møte: 9.12.19 Myklagard kl.18.30  

• Status kontingenter 

• Budsjett 2020 

• Regnskap 2019 

• Oppsummering av året. 


